

Marc-Etienne BURDET
Rue du Canal 14
CH - 1400 Yverdon-les-Bains

CH - Yverdon-les-Bains, Mai 13, 2015

President of the United States of America
Mister Barak Hussein OBAMA
The White House
1600 Pennsylvania Avenue NW
USA - Washington, DC 20500

U.S. Department of Justice
Attorney General of the United States
Madam Loretta E. LYNCH
950 Pennsylvania Avenue, NW
USA - Washington, DC 20530-0001

Criminal complaint

From 1991 till 1996 the misappropriation of royalties on Joseph FERRAYÉ's patents represented a swindle of some USD 3'000 billions. These funds were laundered during almost 25 years in the economy and the current value could reach objectively over USD 30'000'000'000'000.- (thirty thousand billion \$)

Madam Attorney General, Mister President,

Lead the greatest economic and military power of the world, beyond a certain intelligence, requires ethical and moral qualities that the power of money too often led to forget. The criminal complaint which follows, will give you an overview of the scale of the problem.

As summarizes it www.worldcorruption.info the international banking system has cooperated to this swindle and bears a responsibility that these establishments will never be able to assume. However we do not want new bankruptcies of banks "to big to fail", although parallel we will not tolerate that the criminals who swindled us remain unpunished and can continue to manage the economy.

The United States carry a very heavy responsibility on this swindle due to the involvement of three Presidents, of an official financial control service (DEA) which provided assistance to allow the misappropriation of our funds and to have tolerated that « Dollars » (currency unit of the USA under your control) was used to swindle us.

Rather than asserting a responsibility to the USA and by extension to the Citizens of your Country - that are not responsible for the crimes of unscrupulous individuals - we could imagine not only reduce your responsibility for the crimes committed by your leaders, but we would be even willing to abandonment all responsibility through chords that we could find together.

When these thousands billions dollars came on the market 25 years ago, the white-collar criminals who swindled us, thought they might take the control of the economy for their own benefit, without regard for the well-being of the populations and this with complete impunity (until today). They did it without thinking that the Truth always resurfaces and this time has come.

Marc-Etienne BURDET
Rue du Canal 14
CH - 1400 Yverdon-les-Bains

CH - Yverdon-les-Bains, le 13 mai 2015

President of the United States of America
Mister Barak Hussein OBAMA
The White House
1600 Pennsylvania Avenue NW
USA - Washington, DC 20500

U.S. Department of Justice
Attorney General of the United States
Madam Loretta E. LYNCH
950 Pennsylvania Avenue, NW
USA - Washington, DC 20530-0001

Plainte pénale

De 1991 à 1996 le détournement des royalties sur les brevets de Joseph FERRAYÉ représentait une escroquerie de quelque USD 3'000 milliards. Ces capitaux ont été blanchis durant près de 25 ans dans l'économie et la valeur actuelle pourrait atteindre objectivement plus de USD 30'000'000'000'000.-

Madame le Procureur général, Monsieur le Président,

Diriger la plus grande puissance économique et militaire au monde, au-delà d'une certaine intelligence, nécessite des qualités éthiques et morales que le pouvoir de l'argent a trop souvent fait oublier. La plainte pénale qui suit, vous donnera un aperçu de l'envergure du problème.

Comme le résume le Site internet www.worldcorruption.info, le circuit bancaire international a coopéré à cette escroquerie et porte une responsabilité que ces établissements ne seront JAMAIS en mesure d'assumer. Cependant nous ne voulons pas de nouvelles faillites de banques « to big to fail », bien que parallèlement nous ne tolérerons pas que les criminels qui nous ont escroqués restent impunis et puissent continuer à gérer l'économie.

Les Etats-Unis portent une très lourde responsabilité sur cette escroquerie de par l'implication de trois Présidents, d'un contrôle financier officiel (DEA) qui a prêté son concours pour permettre le détournement de nos fonds et pour avoir ainsi toléré que le Dollars (unité monétaire des USA sous votre contrôle) ait été utilisé pour nous escroquer.

Plutôt que faire valoir une responsabilité envers les USA et par extension envers des Citoyens de votre Pays – qui ne sont pas responsables des crimes d'individus sans scrupules – nous pourrions imaginer non seulement une responsabilité réduite de votre part pour les crimes commis par vos dirigeants, mais nous serions même prêts à abandonner toute responsabilité en regard d'accords que nous pourrions trouver ensemble.

Lorsque ces milliers de milliards de dollars sont venus sur le marché il y a 25 ans, les criminels en col blanc qui les ont escroqués ont pensé pouvoir s'emparer de l'économie pour la mettre à leur seul profit, sans aucun égard pour le bien-être des populations et ceci en toute impunité jusqu'à ce jour. Ils l'ont fait sans penser que la Vérité finit toujours par refaire surface et ce temps-là est venu.

The Flagships of the industry, trade, raw materials, tertiary sector, etc. are today under the control of a criminals' organization who act by business and if nevertheless the economy still « works » a change in the shareholding in favor of more ethical shareholders, will be profitable to the whole system and especially to the populations.

One of the main problems of the United States currently results from its gigantic debts by the fact that "Federal Reserve" is in hands of private bankers whose criminal activity for 25 years, is no longer any doubt. We therefore intend to put these criminals in the face of their responsibilities and to charge them the maximum for the crime which they committed against us. As they will not be capable to assume this responsibility, then we will take control of all of their financial institutions.

Such a scenario, can so offer to your Government the possibility of agreements with us in the objective to restructure your financial system, why not in the vision of what would have wanted to do in his time President John Fitzgerald KENNEDY.

This opportunity will never represent and can be imagined only if your will to fight against the organized crime as official business, is strong enough.

The problem of the world national debts will be solved only from the moment when States will regain control over their currency and will use the financial system to their profit. The banks are interesting for the Country, only if they are in the service of the populations, but in no case when the financiers use the power which gave to them the State to control markets of raw materials, services, food bases, industry, etc. or like today the whole economy. The production has to remain the engine of the economy, and speculation which is only a way to swindle the workers (losses on the private capital, the pensions, etc.) is made only for the benefit of the richest financials, because real losses are none, they are only montages ! The system must be much more controlled and abusers should be punished by years of imprisonment and banned from working in the sector.

Switzerland in this context is certainly the most corrupt country in the world and all crimes are committed behind the curtain Freemason. Your Secretary of State John KERRY surely will want fight this idea... It is also perhaps why he felt so comfortable in Lausanne.

After the first action which I launched in Switzerland to recover the product of the royalties which belongs to us, the judicial and political authorities of my Country used the Press under Freemason control in Switzerland, to spend the message that royalties have never existed, despite of 179 supporting documents which you can consult in files pdf on the annexed CD or on the web Site www.burdet.info. I have been accused of Slander, and imprisoned for two years. I was living in Switzerland, not in China, Saudi Arabia or Myanmar...

The rule of law does not exist anymore in Switzerland and the political and judicial authorities are now under absolute control of Freemasonry whose rules are unconstitutional in light of our Federal Constitution My imprisonment for two years has aimed only at prevent me from asserting to exercise my rights and it is in this context that the Swiss bankers operate systematically with complete impunity behind the banking secrecy !

Les fleurons de l'industrie, du commerce, des matières premières, du secteur tertiaire, etc. sont aujourd'hui sous le contrôle d'une organisation de criminels qui agissent par métier et si malgré tout l'économie « tourne », un changement au profit d'un actionnariat plus éthique ne pourra être que profitable à l'ensemble du système et surtout aux populations.

L'un des principaux problèmes des Etats-Unis actuellement provient de son endettement gigantesque par le fait que la « Federal Reserve » est en mains de banquiers privés dont l'activité criminelle depuis 25 ans, ne fait plus aucun doute. Nous avons donc bien l'intention de mettre ces criminels face à leurs responsabilités et de leur faire payer le maximum pour le crime qu'ils ont commis à notre encontre. Comme ils ne seront dès lors pas en mesure d'assumer cette responsabilité, nous prendrons alors le contrôle de l'ensemble de leurs établissements financiers.

Un tel scénario, pourra ainsi offrir à votre Gouvernement la possibilité d'accords avec nous dans l'objectif de restructurer votre système financier, pourquoi pas dans la vision de ce qu'aurait voulu faire en son temps le Président John Fitzgerald KENNEDY.

Cette opportunité ne se représentera jamais et ne peut être imaginée que si votre volonté de lutter contre le crime organisé par métier, est suffisamment forte.

Le problème des dettes publiques mondiales ne pourra être résolu qu'à partir du moment où les Etats reprendront le contrôle de leur monnaie et utiliseront le système financier à leur profit. La banque n'a un intérêt que si elle est au service des populations, mais en aucun cas lorsque les financiers utilisent le pouvoir que leur a donné l'Etat pour contrôler les marchés, qu'il s'agisse des matières premières, services, les bases alimentaires, l'industrie, etc. soit aujourd'hui l'économie toute entière. La production doit rester le moteur de l'économie et la spéculation qui n'est qu'un moyen d'escroquer les travailleurs (pertes sur les capitaux privés, les pensions, etc.) se fait toujours au profit des plus riches, car de pertes réelles il n'y en a pas, ce ne sont que des montages ! Le système doit être beaucoup plus contrôlé et ceux qui en abusent doivent être sanctionnés par des années de privation de liberté et interdits de travailler dans le secteur concerné.

La Suisse dans ce contexte est très certainement le Pays le plus corrompu de la planète et tout ce fait derrière le rideau franc-maçon. Votre secrétaire d'Etat John KERRY combattra assurément cette idée... C'est aussi peut-être pour ça qu'il s'est senti aussi à l'aise à Lausanne.

Après la première action que j'ai lancée en Suisse pour récupérer le produit des royalties qui nous appartient, les autorités judiciaires et politiques de mon Pays ont utilisé la Presse sous contrôle Franc-Maçon en Suisse pour passer le message que les royalties n'ont jamais existé, malgré les 179 pièces justificatives que vous pourrez consulter en fichiers pdf sur le CD annexé ou sur Internet www.burdet.info. Accusé de Calomnie, j'ai été emprisonné durant deux ans. Je vivais en Suisse, pas en Chine, en Arabie Saoudite ou au Myanmar ...

L'Etat de Droit n'existe plus en Suisse et les pouvoirs politiques et judiciaires sont aujourd'hui sous contrôle absolu de la Franc-Maçonnerie dont les règles sont anticonstitutionnelles en regard de notre Constitution Fédérale. Mon emprisonnement durant deux ans n'avait pour but que de m'empêcher de faire valoir mes droits et c'est dans ce contexte que les banquiers suisses évoluent en toute impunité derrière le secret bancaire !

Several federal councilors (ministers – State Secretary in Switzerland), including an active currently, were directly involved in the swindle of the royalties through CH-020.3.923.521-9 (SBG - UBS) Schweiz. Bankgesellschaft Zürich and Basel). They make every effort to prevent this crime is resolved. It is for this reason that I will not have any restraint to bankrupt Swiss banks and of the Swiss Confederation that has encouraged and endorsed systematically the organized crime to the profit of his members in the Freemasonry.

Criminals, with the help of corrupt US officials - as we have described on worldcorruption.info - managed to make transfers of dollars in hundreds of billions, making sure to remove all control of the supervisory bodies with the help of DEA, and this with impunity.

We do not have the means to investigate the United States, but our database – in connection with the swindle of royalties – on the Swiss market currently contains 5'995 people originating in the USA for 8'838 registrations in the register of companies registered in Switzerland ... We shall be ready if necessary to make this database available to you.

Hillary CLINTON having announced his candidacy for the Presidential election 2016, you will understand that considering the active participation of her husband in the swindle of royalties as shown by the letter see opposite, we cannot tolerate that she maintains this candidacy with impunity, facing the responsibility of the United States and therefore hers.

Is it not the duty of the authorities in place to ensure that the pretenders to the supreme State seat of the Nation must be of irreproachable morality and ethics? Moreover, the facts show that the organized crime in gang make his job as a swindle business. Hillary CLINTON's proximity with Denise RICH, former wife of Marc RICH pardoned by Bill CLINTON is not a secret. Nor for donations to the CLINTON foundation from controversial Foreign Countries like Qatar, Saudi Arabia, etc. Recall that it was by ARAMCO, a joint venture of Saudi Arabia (AR) with the United States (AM - America) CO, that extinction patents and oil well blockage could be used after they have been illegally unveiled by France. Saudi Arabia does not in fact recognize the "intellectual property", but in this case, the responsibility of the United States is also engaged in contributing to the flight of these patents through ARAMCO

Small bracket in relation to Saudi Arabia : we can not one second imagine that a state of "right less" could preside over the UN Human Rights ?



UBS A.G.
Bahnhofstrasse 45
CH-8021 Zurich
Switzerland
Tel. +41-1-234-4590
Fax +41-1-234-4447

Pierre de Weck
Member of the Group Executive Board
pierre.deweck@ubscapital.com

www.ubscapital.com

The President William Jefferson Clinton
The Whitehouse
Washington DC
United States of America

December 4, 2000

Dear President Clinton,

I am Pierre de Weck, Member of the Group Executive Board of UBS A.G.

I am writing to you on behalf of Mr. Marc Rich to support his request for a pardon.

I have known Mr. Rich since 1985 and can confirm to you that he is an honest, upright citizen who has also been very charitable for many years, thereby helping the communities and the country in general. Of course, this is quite apart from the fact that he is a very capable and successful international businessman.

In considering his request, please take into account Mr. Marc Rich's voluntary contributions to society as a whole, over the almost twenty years that he has been out of the United States of America.

Thanking you in advance.

I remain,

Yours sincerely,

A handwritten signature in black ink that reads "P. de Weck".

Pierre de Weck
Member of the Group Executive Board

UBS A.G.



Plusieurs Conseillers fédéraux (Ministres), dont un actif actuellement, ont participé directement à l'escroquerie des royalties au travers de CH-020.3.923.521-9 (SBG - UBS) Schweiz. Bankgesellschaft Zürich Basel et mettent tout en œuvre pour empêcher que ce crime ne soit résolu. C'est pour cette raison que je n'aurai plus aucune retenue pour mettre en faillite les banques suisses et dans la lancée la Confédération Helvétique qui encourage et cautionne systématiquement le crime organisé.

Les criminels, avec l'aide de fonctionnaires corrompus – comme nous l'avons décrit sur worldcorruption.info – sont parvenus à opérer des transferts de dollars en centaines de milliards, en veillant à supprimer tout contrôle des organes de surveillance avec l'aide de la DEA et cela en toute impunité.

Nous n'avons pas les moyens d'investiguer aux Etats-Unis, mais notre base de données – en lien avec l'escroquerie des royalties – sur le marché suisse contient à ce jour 5'995 personnes d'origine USA pour 8'838 inscriptions au registre des sociétés enregistrées en Suisse... Nous serons prêts si nécessaire à la mettre à votre disposition.

Hillary CLINTON ayant annoncé sa candidature à la Présidentielle 2016, vous comprendrez que compte tenu de la participation active de son mari à l'escroquerie des royalties comme en témoigne le courrier ci-contre nous ne pourrons pas tolérer qu'elle maintienne cette candidature impunément en regard de la responsabilité des Etats-Unis

N'est-il pas du devoir des Autorités en place de s'assurer que les prétendants au siège suprême de la Nation doivent être d'une morale et d'une éthique irréprochables ? Au surplus, les faits démontrent qu'il est question de complicité de crime en bande organisée par métier et d'escroquerie. Sa proximité avec Denise RICH, ex épouse de Marc RICH gracié par Bill CLINTON n'est pas un secret. Pas davantage pour les donations à la fondation CLINTON en provenance de Pays étrangers controversés comme le Qatar, l'Arabie Saoudite, etc. Rappelons que c'est par ARAMCO, une société commune de l'Arabie Saoudite (AR) avec les Etats-Unis (AM – America) CO que les brevets d'extinction et de blocage de puits de pétrole ont pu être utilisés après avoir été dévoilés par la France en toute illégalité. L'Arabie Saoudite ne reconnaît en effet pas la « protection intellectuelle », mais dans le cas présent, la responsabilité des Etats-Unis est engagée par sa contribution au vol de ces brevets au travers d'ARAMCO.

Petite parenthèse en relation avec l'Arabie Saoudite (Etat sans Droit), comment imaginer une seconde qu'elle puisse présider les Droits de l'Homme à l'ONU ?



UBS A.G.
Bahnhofstrasse 45
CH-8001 Zurich
Switzerland
Tel. +41-1-234-4590
Fax +41-1-234-4447

Pierre de Weck
Member of the Group Executive Board
pierre.deweck@ubscapital.com
www.ubscapital.com

The President William Jefferson Clinton
The Whitehouse
Washington DC
United States of America

December 4, 2000

Dear President Clinton,

I am Pierre de Weck, Member of the Group Executive Board of UBS A.G.

I am writing to you on behalf of Mr. Marc Rich to support his request for a pardon.

I have known Mr. Rich since 1985 and can confirm to you that he is an honest, upright citizen who has also been very charitable for many years, thereby helping the communities and the country in general. Of course, this is quite apart from the fact that he is a very capable and successful international businessman.

In considering his request, please take into account Mr. Marc Rich's voluntary contributions to society as a whole, over the almost twenty years that he has been out of the United States of America.

Thanking you in advance.

I remain,

Yours sincerely,

P. de Weck

Pierre de Weck
Member of the Group Executive Board

UBS A.G.



Finally and in conclusion, it is essential to note that if in the first instance, the swindle and laundering of the royalties was operated under control agencies and the governments of France, Switzerland and the United States, nothing would pass without the approval of auditors as Ernst & Young, KPMG, Deloitte, Arthur Andersen, PWC, BDO, etc. and under the watchful eye of rating companies as Standard & Poor's, FitchRating, Moody's, etc., almost all companies with their headquarters in the USA. The auditors have even made the planning of the royalties laundering !

If the settlement process of a criminal case is judicial, the case that I present here is political and as President of the United States, it can give to President OBAMA the opportunity to rebuild the whole World Economy in order to serve populations of all the Planet. Although President Obama is at the end of mandate, you will find the candidate who will pursue this extraordinary reconstruction and why not his wife **Michele Obama**. I am convinced that the American People would approve and plebiscite her by a large majority and we could give her the means...

Time is short and crooked candidates should not be allowed to emerge. I remain available to provide any evidence required that could open the investigation if documents on attached CD should not be sufficient.

I beg you to believe, Madam Attorney General, Mister President, the assurance of my highest consideration.

Marc-Etienne Burdet

PS: To be sure that this document has come to you, I beg you to acknowledge me by email at :
[contact\(at\)worldcorruption.info](mailto:contact(at)worldcorruption.info)

Enfin et pour terminer, il est indispensable de relever que si dans un premier temps, l'escroquerie et le blanchiment des royalties a été opéré sous contrôle d'organismes et des gouvernements de France, de Suisse et des Etats-Unis, rien ne s'est passé sans l'aval des réviseurs Ernst & Young, KPMG, DELOITTE, Arthur ANDERSEN, PWC, BDO, etc. sous l'œil bienveillant des sociétés de rating Standard & Poors, FitchRating, Moody's, etc., quasi toutes des sociétés avec siège aux USA. Les réviseurs ont même planifié le blanchiment des royalties !

Si le processus de règlement d'une affaire criminelle est judiciaire, l'affaire que je vous présente ici est politique aussi et en qualité de Président des Etats-Unis, elle peut donner au Président OBAMA la possibilité de reconstruire l'Economie Mondiale dans le but de servir les populations de toute la Planète. Bien que le Président OBAMA soit en fin de mandat, vous trouverez le candidat qui pourra poursuivre cette reconstruction extraordinaire et pourquoi pas son épouse **Michèle OBAMA**. Je suis convaincu que le Peuple américain la plébisciterait et nous pourrions lui en donner les moyens...

Le temps est compté et les candidats véreux ne doivent pas pouvoir se profiler. Je reste à disposition pour fournir tout élément susceptible d'ouvrir l'enquête requise si les documents du CD joint ne devaient pas suffire.

Je vous prie de croire, Madame le Procureur général, Monsieur le Président, en l'expression de ma parfaite considération.

Marc-Etienne Burdet

Appendix : Mandat Joseph FERRYÉ to Marc-Etienne BURDET
Implications US Government in the case FERRAYÉ – Source Bill CLINTON
All 177 evidence in complaint 2006

P.S.: Pour être certain que ce document vous est parvenu, je vous prie de m'en accuser réception par mail à : [contact\(at\)worldcorruption.info](mailto:contact(at)worldcorruption.info)